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متن پرسش

سلام استاد: ببخشید من کارشناسیم مهندسی شیمی خوندم. ارشد اومدم فلسفه اسلامی. الان فکر می

کنم فقط اونایی که تو حوزه فلسفه بخونن میتونن موثر باشن. آیا این فکر درسته؟ در غالب دانشگاهی

هم میشه اثری گذاشت تو این رشته؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر بتوانید به نحوی با دانشجویان مرتبط باشید و فلسفهی اسلامی و

فلسفهی غرب، هر دو را بشناسید چرا مؤثر نباشید؟ موفق باشید


